
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 05.10. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Pospíšilová Martina, Šrajbrová Anna, Kadečka Tomáš, Klečák Jiří, Materna 
Petr, Šáňa Jan, Březinová Gabriela, Gryč Tomáš, Vičarová Barbora, 
Vepřková Dana 
 
 Votavová Hana, Vlachová Linda, , Treml Josef 
 
 

Gestor RM: Tomáš Morawski  

Příští jednání: 2.11.2023 18:00  U Varhanáře 

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Stav požadavků ze zápisů z jednání OsV: 
 
A) Žádost o jmenování Michala Ivičiče novým členem OsV – rada města doporučila 

jeho jmenování a  bude projednáno na zastupitelstvu města (ZM) 24.10.2023 
 

B) Druhá nástěnka na Horní Žižkov bude po domluvě s vedením COOP Nymburk 
umístěna  na budově prodejny ve Vojtěšské ulici. – domluvena instalace s pí 
Štolbovou (vedoucí technického oddělní MÚ) 

 
C) Žádost o zřízení „místa k přecházení“ u MŠ Pohádka - Řešeno v PVM 

29.8.2023 
TO OSM provedlo šetření na místě samém a stavebně technický stav komunikace 
neumožňuje vytvořit místa normovaná pro přecházení. Nebyla by dodržena 
povinná výška obrubníku 2-5 cm, která by rozlišila místo pro přecházení od 
okolního prostoru chodníku/ sjezdů. Dále by došlo k úbytku parkovacích míst 
místních obyvatel. Problém jsou spíše projíždějící řidiči, kteří si neuvědomí, že 
jedou kolem školky. TO OSM navrhuje umístit dopravní značku regulující dopravní 
provoz např. A12b Děti, omezení rychlosti... 
 
Úkol OSM: zajistit umístění dopravního značení k MŠ Pohádka regulující dopravní 
provoz 

 

 
D) Žádost o opravu cest Na Bylance a Do Polí 
Do Polí - opraveno 
25.9.2023 Bylanka zkontrolována- hotovo 
 
E) Dům v ulici V Cihelně, č.p. 71 je opravený novým vlastníkem, ale bohužel k němu 
nejsou parkovací místa. Toto omezuje průjezdnost MHD. OV proto vznese požadavek 
na zákaz zastavení z důvodu umožnění průjezdnosti. 
     na základě vyjádření DI PČR není možné zřídit zákaz zastavení v ulici V Cihelně u 
domu č.p. 71 
 
F) zřízen email osadního výboru  vybor.zizkov@konf.kutnahora.cz 

 
 

mailto:vybor.zizkov@konf.kutnahora.cz


G) umístění místa pro přecházení v Táborské ulici v blízkosti autobusové 
zastávky Vrchlice - Umístění přechodu a místa pro přecházení nesplňovalo náležité 
normy. Nyní TO OSM zažádalo o vyjádření DI PČR, aby zjistili, zda je vůbec možné 
místo pro přecházení vytvořit. DI PČR si vyžádal odbornou studii. 
 
 

  

 Adventní koncert v kostele sv. Trojice  
Termín konání ustanoven na 3.12.2023 v 15 hodin 
Vystupující bude USPS Tyl pod vedením Zdeňka Licka  
 
Všichni jsou srdečně zváni 

Zástupci Osadního výboru Malín a petičního výboru informovali OsV Žižkov o 
možnostech podpořit zastupitelstvo v aktivitách u plánované výstavby výškových 
budov v Malíně.  
Malínskou iniciativu lze podpořit podepsáním petice na mnoha místech v Kutné Hoře. 
 

Na příští zasedání je pozván Radim Fedorovič k problematice změny MHD na 
Žižkově 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

 
A) žádáme o odklizení větrem/stářím pokácených stromů v oblasti Na Rovinách. 
Cesty jsou mnohdy zatarasené a vzhledem k tomu, že je to oblíbená vycházková 
zóna pro maminky s kočárky, cyklisty, turisty a je tam problematické projít. 
Současně žádáme o kontrolu a opravu edukačních nástěnek Na Rovinách. 
 
 

 
Zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová  


